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Abstract

        
Postmortem examination of the brains of 12 epileptic children with the characteristic EEG pattern of hypsarrhythmia. 8 of them showing typical infantile spasms, disclosed perinatal and postnatal encephalopathies in 8 cases (sequelae of birth injuries, early infantile meningitis and subdural haematoma) and cerebral malformations in four. A review of the neuropathological data in the pertinent literature indicates that this type of epilepsy is present in a wide range of infantile encephalopathies of different aetiology. Infantile spasms and/or hypsarrhythmia are considered a nonspecific response of the infantile brain to a variety of noxae.


      
        
Zusammenfassung

        
Die autoptische Hirnuntersuchung bei 12 epileptischen, retardierten Kindern mit dem typischen EEG-Befund der Hypsarrhythmie ergab peri- und postnatale Läsionen in 8 Fällen (Folgen von Geburtstrauma, frühkindlicher Meningitis und Subduralhämatom) und viermal cerebrale Fehlbildungen. Typische BNS-Krämpfe waren nur bei 8 dieser Kinder beobachtet worden. Eine Übersicht der neuropathologischen Befunde im Schrifttum zeigt, daß diese kindliche Epilepsieform bei einer Vielzahl von Hirnschäden verschiedener Ätiologie auftreten kann. Die Hypsarrhythmie wird daher als unspezifische Reaktionsform des kindlichen Gehirns auf verschiedene Noxen aufgefaßt.
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